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Protokół Nr 58/18  
 
 
 

z posiedzenia Komisji Dialogu Obywatelskiego Rady Miasta Krakowa  
odbytego 3 lipca 2018 r. 

 
 

w Miejskim Centrum Dialogu  
ul. Bracka 10. 

 
 
 
 
 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Dominik Jaśkowiec, udział wzięli 
Członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu oraz Goście. 

 
 
 
Przewodniczący Komisji Dominik Jaśkowiec o godz. 17.00 otworzył 

posiedzenie Komisji i po powitaniu Członków Komisji oraz Gości stwierdził quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 
Porządek obrad: 
 

1. Informacja o działaniach Miasta w zakresie ochrony budynku Szkoły 
Podstawowej nr 95 przy ul. Wileńskiej 9. 
Anna Korfel-Jasińska – Dyrektor Wydziału Edukacji  
Justyna Habrajska – Dyrektor Biura Przejmowania Mienia i Rewindykacji 

2. Sprawy bieżące. 
3. Oświadczenia i komunikaty. 

 
 
 
Ad 1. 
 
Informacja o działaniach Miasta w zakresie ochrony budynku Szkoły Podstawowej  
nr 95 przy ul. Wileńskiej 9. 
 
Przewodniczący poinformował, iż Komisja zajmuje się tematem na prośbę Rady 
Dzielnicy. 
 



Anna Korfel-Jasińska – Dyrektor Wydziału Edukacji i Justyna Habrajska – Dyrektor 
Biura Przejmowania Mienia i Rewindykacji przybliżyły temat, stwierdzając miedzy 
innymi, iż: 

 problemy własnościowe Szkoły Podstawowej nr 95 przy ul. Wileńskiej sięgają 
lat pięćdziesiątych ubiegłego wieku, gdy dwie działki zostały wywłaszczone 
na potrzeby szkoły, 

 pomyłka spowodowała, iż w księgach wieczystych nadal widnieli 
wywłaszczeni właściciele, 

 w latach dziewięćdziesiątych ich prawomocni spadkobiercy sprzedali jedną 
z dwóch działek, na których zlokalizowany jest budynek szkoły, 

 od tego czasu działka ta kilkakrotnie zmieniała właścicieli, 

 Miasto ciągle czyni starania w celu przejęcia na stałe tej działki, 

 obecnie Miasto przejęło na własność jedną z działek na której posadowiona 
jest część budynku Szkoły, 

 w sprawie drugiej działki toczy się postępowanie sądowe, 

 Szkoła na razie funkcjonuje normalnie, 

 Mimo problemów własnościowych można przeprowadzać remonty bieżące na 
podstawie prawa oświatowego, 

 Miasto ma przygotowane kilka wariantów postępowania w tej sprawie 
w zależności od wyników postepowania sadowego. 

 
W dyskusji uczestniczyli (w porządku alfabetycznym: 
Dominik Jaśkowiec, Justyna Habrajska Andrzej Hawranek, Anna Korfel-Jasińska, 
 
 
Ad 2. 
 
Sprawy bieżące. 
 
Przewodniczący poinformował, iż wpłynęły odpowiedzi Prezydenta Miasta Krakowa 
na Wnioski Komisji: Nr 20/18 i Nr 21/18. Wnioski zostaną przekazane Członkom 
Komisji elektronicznie. 
 
 
Ad 3. 
 
Oświadczenia i komunikaty. 
 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji  
Dominik Jaśkowiec o godz. 17.40 zamknął posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji 
 
 
 
Dominik Jaśkowiec 

 
Sporządzi: W. Kalicki 


